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В статье проводится конституционно-правовой сравнительный анализ двух современных федеративных 
государств — Объединенных Арабских Эмиратов и Федеративной Республики Германии. Такой анализ позво-
ляет увидеть, что, будучи по форме устройства федеративными, данные государства имеют различающиеся 
конституции, провозглашают различные принципы строя, права и свободы человека и гражданина, исходя 
из своего исторического и культурного прошлого и особенностей настоящего.
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The article carries out a constitutional law comparative analysis of two modern federal states: the United Arab Emirates 
and the Federal Republic of Germany. Such an analysis makes it possible to see that although both of these states have a 
federal structure, their constitutions are different, they proclaim different principles of the form of government, human 
and civil rights and freedoms based on their historical and cultural past and the peculiarities of the present.
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